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Més de tres quilòmetres de platges de bona 
qualitat, d’accessibilitat envejable i com-
plets serveis, amb dues banderes blaves in-
closes; una oferta de restauració, guingue-
tes i locals d’hostaleria per a pràcticament 
tots els gustos; cultura, passat històric, 
ruïnes clàssiques, patrimoni local i nom-
broses rutes de muntanya per les que per-
dre’s. I, sobretot, connexió directa i ràpida 
amb Barcelona, una de les grans capitals del 
turisme mundial. Sempre, i avui més que 
mai, Badalona reuneix totes les condiciones 
per esdevenir un dels pols d’atracció turís-
tica més forts de l’àrea metropolitana. Però 
encara avui, i com sempre, la projecció del 
municipi continua sent una de les principals 
assignatures pendents de la capitalitat del 
Barcelonès Nord. L’alcaldessa Dolors Saba-

El turisme, una 
assignatura pendent a 
10 minuts de Barcelona
Amb un capacitat d’allotjament per sota de 1.000 hostes, 
Badalona continua sense aprofitar la proximitat amb la capital

ter és partidària d’aprofitar la proximitat de 
Barcelona i el fet que el turisme de la capital 
sembli començar a tocar el seu límit. O fins 
i tot a sobrepassar-lo, segons certs sectors. 
En aquest sentit, la batllessa es mostra con-
vençuda de poder “descongestionar el mo-
del turístic barceloní”, però no de qualsevol 
forma. La part bona de no haver explotat 
encara aquesta vessant, considera, és poder 
marcar de quina forma es pot desenvolupar 
el marc turístic a Badalona, amb sostenibi-
litat i economia responsable, i evitar així, 
afirma, que s’arribi a col·lapsar com a Bar-
celona i que així perjudiqui els habitants del 
municipi. La pròpia Sabater assevera que ja 
hi han converses amb la capital sobre quin 
paper podria jugar Badalona en aquesta 
descongestió. Des de Badalona s’insisteix 

Pisos d’ús turístic
Hi ha més de 50 a tota la ciutat
Els habitatges d’ús turístic, pisos o immo-
bles privats que els propietaris lloguen de 
forma més o menys regulars per a estances 
breus, és un fenomen que va esclatar fa ja 
alguns anys i al que Badalona va decidir 
posar fre a finals de 2014, quan el ‘boom’ 
a Barcelona va desembocar en una situació 
quasi insostenible a la Barceloneta. El go-
vern va establir una moratòria de llicències 
i va impulsar una modificació del Pla Gene-
ral Metropolità que va dividir Badalona en 
dues zones. La zona A, al llarg de la costa, 
a primera línia de mar, on va quedar prohi-
bit l’establiment de més pisos d’ús turístic; 

i a zona B, la resta de la ciutat, on sí està 
permès, sempre i quan siguin finques sen-
ceres.

Des de llavors, el març de 2015, l’Ajunta-
ment ha donat d’alta sis habitatges d’aques-
ta tipologia. En total, hi ha 54 pisos d’ús 
turístic amb llicència i inscrits al Registre 
de Turisme de Catalunya. Estan repartits per 
tota la ciutat i són des de cases unifamiliars 
per a 15 hostes fins a petits pisos per a tres 
persones. Alguns d’ells es troben a l’actual 
zona A, ja que van demanar els permisos 
abans de l’execució de la moratòria.

PERSEGUINT EL TURISME: 1 - Entrada d’un dels hotels de la ciutat 2- Front Marítim, on va esclatar el fenomen 
dels pisos turístics 3- Platja dels Pescadors1 3
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Dins l’àmbit turístic, una de les nove-
tats que s’han plantejat aquests dies és 
la d’acollir l’obertura d’un càmping a la 
ciutat. Àlex Mañas admet que inversors 
internacionals amb experiència en el 
sector s’han apropat fins a Badalona i 
s’han mostrat interessats. Encara que de 
moment no hi ha res en ferm, el govern 
treballa perquè el municipi disposi del sòl 
necessari i en les condicions adients per 
poder acollir un càmping. A Barcelona, 
expliquen des de la regidoria, hi ha dos 
‘park & ride’, a la zona de La Verneda i 
el Fòrum, espais on els propietaris d’au-
tocaravanes poden estacionar el seu ve-
hicle. No obstant, apunten, són instal·la-
cions asfaltades en les que no és còmode 
fer vida massa dies. En aquest sentit, Ba-
dalona disposaria de l’espai de càmping 
més proper a la capital catalana, el que 
convertiria la iniciativa en una opció molt 
atractiva. “El model càmping atrau a un 
públic familiar que faria molta vida a la 
ciutat, que compraria, sortiria, consumiria 
i visitaria Badalona”, conclou el regidor.

BDN podria 
acollir un 
càmping

molt en la posició avantatjosa que hauria 
de jugar la ciutat com a nucli connectat a 
Barcelona per a atraure turisme, però el cert 
és que ni tan sols la moratòria de llicències 
turístiques impulsada per Ada Colau fa uns 
mesos ha fet derivar l’interès de cap inversor 
cap al nord del Besòs. Segons la regidoria 
d’Urbanisme, de fet, no consta cap llicència 
ni sol·licitud turística a dia d’avui. No obs-
tant, apunten des de Promoció Econòmica, 
l’ampliació de la moratòria fins a juliol de 
2017 a la capital pot fer moure a aquells 
operadors que fins ara esperaven que pas-
sés l’any de suspensió i que, en el moment 
de trobar-se amb tot un altre any per enda-
vant, podrien interessar-se per altres ciutats. 
Badalona compta a dia d’avui, segons dades 
de l’Ajuntament, amb un total de 900 llits 

repartits en diferents allotjaments: el Rafael 
Hoteles, de quatre estrelles i capacitat per a 
248 hostes; l’Hotel Miramar, de tres estrelles 
i 85 llits; quatre pensions de dues estrelles 
i una altra d’una sola estrella; un alberg 
juvenil per a 190 persones i 54 habitatges 
d’ús turístic. Una capacitat que no ha variat 
gaire des de l’obertura de l’hotel de quatre 
estrelles a tocar de l’antic camp del Badalo-
na i que únicament s’ha vist augmentada per 
l’aparició d’habitatges d’ús turístic, un feno-
men al que se li va posar fre durant el passat 
mandat. El regidor de Promoció Econòmi-
ca, Àlex Mañas, explica que el govern tre-
balla en dues direccions. D’una banda, la 
d’aprofitar-se de la influència de Barcelona 
per convertir-se en un pol de turistes que 
vinguin a pernoctar i, de retruc, a consumir. 
De l’altra, no obstant, en crear una “marca 
metropolitana pròpia” i constant. “Badalona 

té ingredients suficients per ser un nucli 
turístic en si mateix: entorn natural, platja, 
el port, el Museu, la Serralada de Marina”, 
apunta Mañas. En aquest sentit, avisa l’edil, 
no només cal promoure allotjament nou, 
sinó iniciatives turístiques, d’oci i cultural 
que dinamitzin la ciutat.

Jornades de vi i tecnologia
Una de les vessants a les que l’executiu por-
ta mesos atacant és l’explotació de l’aliança 
amb la Denominació d’Origen Alella, al 
consorci de la qual Badalona es va adherir 
a principis d’any. Mañas anuncia que ja hi 
ha iniciatives privades en marxa en el sector 
de l’enoturisme, i que començaran a donar 
fruits aquesta tardor. Una d’elles és una 
jornada de comerç en la que es barrejaran 
l’electrònica, les noves tecnologies i el vi. 
Tindran lloc cap a l’octubre al BCIN.
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El projecte estrella d’aquests anys 
pel que fa a l’àmbit turístic i de pro-
moció de la ciutat és, sens dubte, 
el canal del Port, amb l’hotel com 
a cirereta del pastís. Tot i que les 
previsions inicials apuntaven a 
poder iniciar el procés de licitació 
dels terrenys en els que s’ha de 
construir durant aquest estiu, tot 
apunta a que, finalment, la inicia-
tiva no començarà fins al mes de 
setembre. Els tràmits administra-
tius per poder tenir-ho tot a punt 
s’han allargat una mica més del 
que s’esperava i, explica el gerent 
de Marina Badalona, Imanol Sanz, 
engegar el concurs a les portes 
d’agost no té gaire sentit. Encara 
que la decisió s’ha de prendre de 
forma definitiva aquests dies, el 
més probable és que el procés es 
congeli les properes setmanes i es 
publiqui a primers de setembre, 
per tal que totes les empreses i 

El projecte és un dels principals objectius de la ciutat a nivell turístic

inversors interessats presentin 
les seves ofertes. Recordem que 
el plec de clàusules contempla un 
dret de superfície per a un període 
de 99 anys i un preu de sortida de 
8,4 milions. L’edifici tindrà uns 

“spa”, amb piscina i tractaments 
especialitzats, sales de conven-
cions, restaurants de qualitat i una 
sala de ball integrada en l’oferta de 
l’hotel, no com una opció lúdica 
segregada. 

12.000 metres quadrats d’edifica-
bilitat, que s’ordenaria en un edifi-
ci de planta baixa més 15 plantes, 
de quatre a cinc estrelles i unes 
170 habitacions. La previsió és 
que inclogui gimnàs, espais tipus 

Terrenys en els que s’edificarà l’hotel del Port 

Més hotels

ALTRES UBICACIONS 
ON INSTAL·LAR-NE

Badalona disposa d’altres 
enclavaments on s’hi po-
drien edificar hotels o edifi-
cis de caire turístic. De fet, 
expliquen des d’Urbanisme, 
tot aquell sòl d’ús residen-
cial de la ciutat està preparat 
per a acollir una instal·lació 
d’aquest tipus. A banda, la 
normativa de la ciutat pre-
veu punts clau on hi podrien 
anar hotels: a tocar del Mà-
gic, al barri de La Salut, al 
polígon de Les Guixeres i a 
la zona de la masia de Can 
Colomer. Fonts de la regido-
ria asseguren que no hi ha 
pas cap operador interessat 
en Badalona, a dia d’avui.

La licitació de l’hotel del Port 
es posposa fins al mes de setembre 



actualitat 76 actualitat Carles Carvajal - redaccio@diaridebadalona.com Redacció - redaccio@diaridebadalona.comDel 22/07 al 28/07/2016Núm. 537

Campanya d’inspeccions 
a les terrasses de bars i restaurants
L’espai públic de la ciutat dóna cabuda a més de 500 terrasses

Terrassa de la Rambla

L’Ajuntament de Badalona, a través de la 
Regidoria d’Espais Públics, està duent 
a terme una campanya informativa a les 
persones titulars de llicències de terras-
ses a l’espai públic amb l’objectiu de 
conscienciar i sensibilitzar-les en relació 
a l’ús d’aquest espai. La campanya, que 
es va iniciar al mes de febrer, busca ga-
rantir el dret dels establiments a poder 
oferir el seu servei sense que això perju-
diqui el dret del veïnat al descans.
La campanya emplaça als titulars a com-
plir amb les ordenances de Civisme i 
d’Ocupació d’espais d’ús públic a Bada-
lona i posa especial èmfasi en que cal 
col·locar en un lloc visible la corresponent 
cèdula anual que dóna dret a la col·loca-
ció de taules i cadires a l’espai públic. 
La campanya informativa ha donat pas a 
una campanya d’inspecció, que s’ha ini-
ciat aquest mes de juliol i que s’allargarà 
durant uns mesos. Es visitaran les terras-
ses del municipi per tal d’informar de les 
obligacions que comporta l’incompliment 

de les Ordenances en matèria d’Ocupació 
de Via Pública i Civisme i comprovar el 
compliment de les condicions de la lli-
cència. 

Més de 500 terrasses arreu de la 
ciutat
Durant l’estiu, les terrasses de bars i res-
taurants a Badalona multipliquen la seva 
vida. L’aplicació, fa uns anys, de la llei 
antitabac, va obligar a molts establiments 
a demanar una llicència per tenir una 
terrassa a la via pública. Segons dades 
municipals, a Badalona hi ha en aquest 
moment un total de 544 llicències do-
nades per a terrasses. Quatre d’aquestes 
terrasses tenen una llicència temporal. La 
resta tenen la llicència atorgada per un 
període anual. 
La normativa no ve preveu el nombre de 
taules i cadires que s’hi poden instal·lar, 
sinó els metres quadrats de la zona on 
està instal·lada la terrassa. Un dels te-
mes que acostuma a causar més queixes 

veïnals són els horaris. Segons ha expli-
cat el govern de Badalona, les terrasses 
han de tancar a les 23h, els dies feiners 
i festius, i a les 23:30h, els divendres i 
dissabtes. Pel que fa a les terrasses de 

la Rambla, passeig Marítim i carrer de 
Santa Madrona, tenen un horari especial 
a la primavera i a l’estiu. Els dies feiners i 
festius, fins a les 00:30h, i els divendres 
i dissabtes, fins a les 2 de la matinada.
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La Generalitat ha facilitat a Badalona 
36 pisos per a lloguer social aquest 2016
Primera taula mixta entre el govern català i el badaloní

Mesa mixta entre Generalitat i Badalona / Generalitat

Badalona disposa de 36 pisos més per a llo-
guer social des de principis d’any, segons ha 
explicat aquest dilluns la Generalitat després 
de la primera trobada de la comissió mixta 
amb l’Ajuntament de Badalona. El govern ca-
talà ha intercedit en la cessió de 26 immobles 
per part d’entitats bancàries, del total de 68 
que va demanar fa mesos. D’altra banda, n’ha 
pogut sumar 10 més gràcies al dret de temp-
teig i retracte, que també han estat adjudicats 
a Badalona.
 El problema de l’habitatge ha estat una de les 
principals qüestions tractades per l’alcaldessa 

de Badalona, Dolors Sabater, i la consellera 
de Governació, Meritxell Borràs, en la reunió 
estratègica entre ambdues administracions, 
però també s’han tocat altres temes d’interès 
comú per a les dues administracions i s’ha 
acordat celebrar una nova trobada bilateral 
com a màxim d’aquí a sis mesos.

Sant Roc, Can Ruti, C-31, escoles i Mu-
seu del Còmic
A més de l’habitatge, la reunió ha constat de 
molts altres punts a tractar, com ara el barri de 
Sant Roc i la nova estratègia social que s’hi 

vol desenvolupar; tot allò referent a la C-31 
i els problemes de mobilitat a Can Ruti; els 
projectes educatius i escoles badalonines 
atascades que manquen per construir o el 

futur Museu del Còmic. La mesa es tornarà 
a reunir d’aquí a un màxim de sis mesos per 
evaluar el treball desenvolupar d’ara en enda-
vant.

Territori i Sostenibilitat

OBRES DE MILLORA I REASFALTAT A LA C-31 

El Departament de Territori i Sosteni-
bilitat ha tret a licitació aquest dilluns 
la redacció del projecte constructiu de 
les obres de reforç i millora del ferm de 
7,2 quilòmetres a l’autopista C-31, en el 
tram comprès entre Sant Adrià de Besòs, 
Badalona i Montgat. Aquesta actuació 
permetrà millorar la seguretat viària així 
com disminuir l’impacte acústic que té 
aquesta via al seu pas per Badalona. El 
tram on s’actuarà s’inicia al límit entre els 
termes de Barcelona i Sant Adrià, i fina-
litza a l’enllaç de sortida de la C-31 cap a 
l’N-II, a Montgat, passant per  Badalona. 
La principal actuació inclosa en el pro-
jecte és el reasfaltatge d’aquest tram, on 

el ferm està desgastat pel pas del temps 
i del trànsit i presenta ondulacions en 
alguns punts. Cal remarcar que el nou 
paviment serà de tipus fonoreductor, per 
disminuir l’impacte sonor produït pel pas 
de vehicles. El projecte concretarà també 
les obres complementàries de drenatge, 
senyalització i seguretat viària. Final-
ment, estudiarà possibles solucions tèc-
niques per afavorir la fluïdesa de la cir-
culació en aquesta via, que té un trànsit 
intens, de més de 73.000 vehicles diaris 
de mitjana. Es preveu que el projecte es-
tigui redactat al llarg de l’any vinent. Els 
treballs tenen un pressupost estimat de 
3,5 milions d’euros. 
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Badalona planta cara a les tovalloletes humides 
i els seus efectes ambientals
Llençar-les al WC suposa perjudicis econòmics i ambientals per a les platges

Imatges de la depuradora del Besòs

Barcelona ha mostrat aquest dilluns múscul 
en la seva particular batalla per aconseguir 
tancar el Centre d’Internament d’Estrangers 
(CIE) de la Zona Franca. L’Ajuntament ha re-
unit el govern de la Generalitat, el Parlament 
i diferents entitats i moviments per mostrar 
el rebuig unànim contra la reobertura del 
centre, que el Consistori ha intentat impedir 
les darreres setmanes, en un xoc de postu-
res contra el govern espanyol. L’executiu de 
Badalona no ha volgut quedar-se al marge 
i també ha mostrat el seu suport a la batalla 

L’AMB ha acceptat les al·legacions presen-
tades pels ajuntaments de Badalona i Cer-
danyola contra la pujada de l’1’68% en la 
tarifa proposada per Aigües de Barcelona. 
Aquestes al·legacions han estat acceptades 
parcialment, juntament amb les que va pre-
sentar l’Ajuntament de Barcelona, per la qual 
cosa finalment l’AMB reduirà el preu de la 
tarifa de l’aigua un 2’4%. A més de la reduc-
ció de la tarifa reclamada en les al·legacions 
per incloure conceptes no susceptibles de 
ser inclosos al servei de subministrament 

El govern de Badalona, 
amb el tancament del 
CIE de Zona Franca

L’AMB reduirà el preu 
de l’aigua un 2,4 %
Gràcies a la pressió dels municipis

“STOP WC: El vàter no és una paperera” 
és el lema de la campanya que Badalona 
promou des d’aquest mes de juliol per sen-
sibilitzar la ciutadania sobre els efectes ne-
gatius de llençar aquestes tovalloletes pel 
WC.  Tot i que moltes són biodegradables 
i alguns fabricants indiquen que es poden 
llençar pel vàter, les tovalloletes humides 
causen embussos a les canonades, arriben 
intactes a les depuradores i, en conseqüèn-
cia, generen grans sobrecostos en el sane-
jament públic. En una ciutat com Badalona, 
d’uns 200.000 habitants, per exemple, el 
sobrecost que genera aquest problema 
és d’uns 150.000 euros anuals, segons 
l’Agència Catalana de l’Aigua. Per això 
l’Ajuntament ha iniciat una croada contra 
les tovalloletes humides i els problemes 
que generen a la xarxa de clavegueram. La 
iniciativa promourà una onada informativa 
general, que arribi a la població, i també 
buscarà la complicitat dels fabricants, dis-
tribuïdors i supermercats locals perquè 
informin els seus clients. D’altra banda, ha 

explicat el regidor de Medi Ambient, Àlex 
Mañas, el govern local s’ha dirigit a les 
grans marques per demanar que informin a 
l’etiquetatge de la necessitat de llençar les 
tovalloletes a la paperera.

Greu afectació a la costa badalonina i 
perjudici per a pescadors
Més enllà dels residus locals, la costa 
badalonina acaba rebent la brutícia d’al-
tres municipis de l’entorn més proper, i 
tot plegat repercuteix molt negativament 
en el fons marí de Badalona. Això provoca 
mala qualitat de l’aigua de mar en els dies 
posteriors a la pluja, així com l’impacte 
negatiu sobre les comunitats submarines 
per l’acumulació d’aquest tipus de restes 
sobre els fons marins. En el cas de Bada-
lona, a més, la flota artesanal de pesca pa-
teix un efecte negatiu molt gran, ja que hi 
ha dies que les seves xarxes queden ple-
nes d’aquests tipus de material, quedant 
inservibles, amb el conseqüent impacte 
econòmic. 

La depuradora del Besòs, la més gran 
de Catalunya
La presentació de la campanya s’ha fet pre-
cisament a la planta de sanejament d’aigües 
residuals i pluvials del Besòs, una de les de-
puradores cobertes integrades al teixit urbà 
més grans del món i la de més capacitat de 
processament de Catalunya. Dóna servei 

a més de la meitat de la població de l’àrea 
metropolitana de Barcelona ja que saneja les 
aigües residuals del tram final de la conca del 
Besòs. Concretament, tracta les aigües de les 
poblacions de Badalona, Barcelona (65%), 
Montgat, Sant Adrià de Besòs, Santa Coloma 
de Gramenet i Tiana, així com d’una petita 
part del municipi de Montcada i Reixac.

domiciliari, l’AMB ha acceptat estudiar que 
el preu de l’aigua deixi de ser un preu fitxat 
per l’operador, com passa actualment, i es-
devingui una taxa. Aquest canvi comportaria 
una sèrie de beneficis per als usuaris, ja que 
el preu no pot pujar per sobre del cost del 
servei, que és el màxim i la taxa s’aprovaria 
per ordenança municipal o metropolitana. 
En aquest sentit, la ciutadania de Badalona 
podrà beneficiar-se d’una factura de l’aigua 
més barata però, sobretot, començarà a ser 
usuària del servei i no client d’una empresa.

barcelonina. Guanyem Badalona en Comú, 
ERC-Avancem-MES i ICV-EUiA, integrants 
del govern de Badalona, defensen “la plena 
sobirania dels municipis per decidir rebu-
tjar els Centres d’Internament d’Estrangers 
(CIE), uns autèntics forats negres de la De-
mocràcia i els Drets Humans que no poden 
ser tolerats”. Així, els tres grups municipals 
que encapçalen el Govern de Badalona pre-
sentaran plegats, el Ple del 26 de juliol, una 
moció conjunta per donar suport a l’Ajunta-
ment de Barcelona.

Es van incautar 1.600 paquets de tabac

Els Mossos d’Esquadra han des-
mantellat un punt de venda de 
tabac de contraban que operava 
com si es tractés d’un estanc. 
L’afluència del punt era molt 
elevada, i és que es van poder 
comptabilitzar més de 20 com-
pradors en menys d’una hora. Els 

Desmantellat un pis que venia 
tabac de contraban a Pomar

clients picaven la finestra del pis, 
una planta baixa, demanaven el 
que volien i pagaven a través de 
la finestra com si es tractés d’un 
autèntic estanc .  La policia va 
entrar a realitzar escorcolls a dos 
domicilis, on es trobava el punt 
de venda, i també del domicili 

dels implicats, tots dos al mateix 
barri. Es van intervenir prop de 
1.600 paquets de tabac de con-
traban de diferents marques co-
mercials d’un valor en el mercat 
d’uns 7.000 euros. També es van 
intervenir prop d’ 11.000 euros en 
efectiu. Es van detenir els dos res-
ponsables del negoci il·legal, un 
home i la seva mare per un delicte 
de contraban. Els detinguts tenen, 
43 i 69 anys respectivament, són 
de nacionalitat espanyola i veïns 
de Badalona. En el moment de 
l’entrada l’home, al qual ja li 
constaven un parell d’antecedents 
policials previs, va intentar fugir 
corrents saltant pels patis inte-
riors però agents de l’operatiu el 
van poder interceptar i detenir. Els 
detinguts van passar a disposició 
judicial el passat dissabte 16 de 
juliol i el jutjat va decretar la seva 
llibertat amb càrrecs.

Un veí de Badalona de 57 anys 
va morir ofegat aquest dilluns al 
matí quan practicava busseig a la 
zona de la platja de Sant Sebastià, 
a Barcelona. Segons va informar 
l’agència EFE, el submarinista ha-
via sortit en barca amb un familiar 
seu des de Badalona. Des de l’em-
barcació, el seu acompanyant va 
veure en cert moment que alguna 
cosa no anava bé i va decidir tirar 

de la corda a la que l’home estava 
amarrat a la barca. El submarinista 
sagnava i no responia, pel que el 
familiar va avisar Salvament Marí-
tim, que va acudir al lloc dels fets 
abans de les 11 del matí. Salva-
ment va intentar reanimar-lo i el 
va traslladar fins a la platja, des 
d’on el SEM el va enviar a l’Hospi-
tal del Mar. Finalment, els serveis 
mèdics van certificar la seva mort.

Mor ofegat un 
veí de Badalona 
mentre bussejava

Conocer Barcelona

Material incautat / Mossos
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FESTES DE FI DE CURS

ESPECIALISTES EN FESTES 
PER A ESCOLES, 
ASSOCIACIONS, CASALS...

LA TEVA 
FESTA 
DES DE 200€

TALLERS,
ESCUMA,
DISCOMÒBIL,
INFLABLES,
GIMCANA...
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El tram badaloní, tallat per obres

El Centre de Badalona, Pep Ventura, 
Gorg, Sant Roc i Artigues no dispo-
saran de metro, un any més, per les 
obres de millores a les instal·lacions 
de la línia 2 del metro. 
A partir del proper 1 d’agost i fins 
el 28 d’agost hi haurà talls entre 

Badalona, sense L2 de metro 
tot el mes d’agost

les estacions de La Pau i Pompeu 
Fabra. Des de TMB han indicat que 
les obres, que gairebé cada agost 
es repeteixen, són per millorar les 
instal·lacions i sobretot eliminar les 
aigües freàtiques del subsòl. Des 
de la companyia han indicat que hi 

haurà un servei d’autobusos alter-
natius que farà el mateix recorregut 
i enllaçarà amb l’estació de La Pau, 
a Barcelona, per poder seguir fins al 
Paral·lel. El trajecte s’allargarà nota-
blement durant aquest mes d’agost 
per la velocitat dels autobusos.

Ensenyament i TUSGSAL han 
signat dos convenis de col·la-
boració per a promoure una for-
mació professional dins l’àmbit 
del transport i el manteniment 
de vehicles. Els acords perme-
tran que es realitzin els cicles 
de grau mitjà de carrosseria i 
d’electromecànica i el grau su-
perior d’automoció a l’Institut 

Pompeu Fabra de Badalona. Els 
alumnes faran pràcticas a l’em-
presa de transports badalonina 
mitjançant contracte laboral i po-
dran compaginar els estudis amb 
un lloc de treball. Els estudiants 
que finalitzin qualsevol dels tres 
itineraris obtindrà, a és del títol 
corresponent, un diploma del 
projecte formatiu desenvolupat.

Ensenyament i 
TUSGSAL impulsen 
graus de formació
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Badalona Capaç demana a l’alcaldessa que 
l’operació amb Mercadona vagi al Ple
La Fundació està convençuda que el projecte tiraria endavant tot i Guanyem

Mobilitzacions de Badalona Capaç, fa un any

La Fundació Badalona Capaç, que des de fa 
setmanes ha vist com la seva operació amb 
Mercadona per a aconseguir un nou centre 
ocupacional al barri de Morera ha frenat en 
sec, ha demanat de forma oficial a l’alcaldessa 
Dolors Sabater que el projecte vagi a Ple. La 
institució va entrar fa uns dies per registre una 
instància destinada a la batllessa que plasma 
la reivindicació de materialitzar una iniciativa 
que porten anys esperant i que els garantiria un 
futur en un equipament adequat per als seus 
usuaris, persones amb discapacitat psíquica.  
“Ens hem reunit amb totes les forces i sabem 

que l’aprovació tiraria endavant perquè bona 
part o la majoria del Ple votaria a favor i ningú 
votaria en contra”, assegura Joaquim Sabater, 
portaveu de la Fundació. En aquest sentit, té 
clar que “el problema és de Guanyem Badalo-
na”, que ha creat controvèrsia quan el projecte 
s’havia engegat sense problemes. A banda de 
la Fundació, els pares dels usuaris del centre 
han demanat una reunió amb l’alcaldessa, i 
aquests dies debatin si fer acte de presència 
i mobilitzacions el proper dimarts durant el 
Ple. Una sessió en la que, inicialment, estava 
previst debatre la iniciativa de Badalona Capaç.

Pilar Vallès dirigirà el Consorci de la zona sud

L’Ajuntament de Badalona i la Ge-
neralitat de Catalunya han acordat 
que la badalonina Pilar Vallès sigui 
la nova gerent del Consorci Bada-
lona Sud a partir del proper mes de 
setembre. Aquest nom, que va ser 
proposat per l’executiu català i ac-
ceptat pel govern local, serà elevat 
als òrgans de decisió del Consorci 
per tal que el validin. A l’hora d’es-
collir el perfil de nova gerència, 
explica el govern, s’han tingut en 

Una figura vinculada a ERC i 
Òmnium, gerent a BDN Sud

compte factors com l’experiència 
en la gestió d’entorns complexos; 
la formació i experiència acreditada 
en la gestió de polítiques públiques 
o també l’experiència en contextos 
socials complexos.Tal i com va 
anunciar l’Ajuntament a finals de 
maig, aquest canvi s’emmarca en 
un procés de reflexió estratègica 
sobre les polítiques públiques que 
s’han d’aplicar als barris de Sant 
Roc, Artigues, El Remei i El Con-

grés.  Pilar Vallès és llicenciada 
en Humanitats per la Universitat 
Pompeu Fabra, amb un Mestratge 
en Direcció Pública Local i una 
Diplomatura de postgrau de Cultu-
ra de Pau per la UAB. Havia estat 
fins fa uns mesos la directora de 
Serveis a les Persones i al Territori 
del districte de Ciutat Vella a Bar-
celona. Anteriorment havia estat 
directora pedagògica a la Fundació 
Pere Tarrés i directora de projectes 
d’Òmnium Cultural, entre d’altres. 
Vallès també té experiència a Bada-
lona Sud on va ser durant un curs 
professora de l’escola Lestonnac. 
A nivell polític, Vallès és propera a 
ERC i ha format part de les seves 
llistes electorals a Badalona com 
a independent. Vallès substituirà 
l’actual gerent del Consorci Ba-
dalona Sud, Venanci Saborit, que 
traspassarà les seves funcions al 
mes de setembre.

Els centres d’atenció primària 
(CAP) gestionats per Badalona Ser-
veis Assistencials (BSA) deixaran 
de cobrar als usuaris per l’adminis-
tració de vacunes no incloses en el 
calendari de vacunacions sistemà-
tiques. Els usuaris abonaven 10 
euros per l’administració d’aquests 
fàrmacs, una tasca de la que s’en-
carreguen els professionals d’infer-
meria dels CAP. El Consell d’Admi-
nistració de l’organització sanitària 
municipal va aprovar dimecres 
suprimir aquest pagament. El De-
partament de Salut va anunciar la 
setmana passada l’actualització del 
calendari de vacunacions sistemà-
tiques, que suposa un reajusta-
ment de les dates d’administració 
i de les dosis d’algunes vacunes i 
la incorporació de la vacuna contra 
el pneumococ (antipneumocòccica 
conjugada) i contra la varicel·la a la 
primera infància. Tres vacunes no 

incloses en aquest calendari (ro-
tavirus i meningococ B en infants 
i virus del papil·loma en adults i 
nens -la vacunació de les nenes 
està inclosa dins el calendari-) són 
les que haurien seguit subjectes al 
pagament de 10 euros si el Consell 
d’Administració de BSA no hagués 
decidit suprimir-lo. L’administració 
de les vacunes no incloses en el 
calendari vacunal, que els usua-
ris adquireixen a les farmàcies, va 
suposar l’any 2015 a l’organització 
uns ingressos d’uns 10.700 euros.

Els CAPs de BSA 
deixaran de cobrar 
algunes vacunes

Foto d’arxiu
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La Festa Major d’Agost i els 30 anys 
de la Colla de Geganters de Badalona
La festa major d’estiu tindrà lloc entre el 13 i el 15 d’agost

Actes del passat agost

La Festa Major d’Agost durarà aquest estiu 
tres dies. Els actes s’allargaran del 13 al 15 
d’agost. La festa tindrà com a eix principal 
els 30 anys de celebració de la Colla de Ge-
ganters de Badalona, amb una cercavila que 
recorrerà els carrers de Dalt la Vila. 

Dissabte, dia 14
El dissabte 14 tindrà lloc el pregó de la 
Festa Major, la tradicional Gran Xeringa, la 
cercavila d’entitats, el tradicional castell de 
focs i un concert amb l’Orquestra Excellen-
ce. 

Diumenge, dia 15
De cara a diumenge, 15 d’agost, no hi fal-
tarà l’ofici de festa, la ballada de gegants, 
les sardanes i el tradicional espectacle de 
foc i bany de les bèsties i diables. La Festa 
Major d’Agost, com l’any passat, tornarà a 
organitzar el vermut popular el migdia del 
15 d’agost. La festa badalonina clourà amb 
un concert amb el grup “Els quatre vents”.
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La candidatura impulsada per BSA, guardonada

Badalona ha obtingut el reco-
neixement de la Comissió Eu-
ropea com a lloc de referència 
(Reference site) en matèria d’in-
novació en envelliment actiu i 
saludable. L’organització sanitària 
municipal Badalona Serveis As-
sistencials va ser l’encarregada 

Europa reconeix l’envelliment 
actiu de Badalona

d’impulsar la candidatura de la 
ciutat per a l’obtenció d’aquesta 
distinció, vinculada al programa 
Associació Europea per a la Inno-
vació sobre un Envelliment Actiu 
i Saludable. La setmana passada 
es va fer pública la relació dels 74 
guardonats, en què es troba Ba-

dalona amb una valoració de dues 
estrelles sobre una puntuació 
màxima de quatre. L’acte de lliura-
ment dels reconeixements es durà 
a terme al desembre a Brussel·les 
en el marc de la segona Cimera 
Europea sobre Envelliment Actiu 
i Saludable. Els Reference sites 
han demostrat que disposen d’es-
tratègies integrals per avançar en 
la innovació per a l’envelliment 
actiu i saludable en base a un 
model que inclou la implicació de 
nombrosos agents: les autoritats 
del territori (regional o local), el 
sector sanitari i d’atenció social, 
el món acadèmic, la societat 
civil i la indústria. A Badalona, 
aquests pilars se sustenten sobre 
empreses i institucions com les 
societats municipals, TUSGSAL, 
la UOC, l’Escola Pau Gargallo o 
diferents entitats vinculades amb 
la gent gran, entre d’altres.

Aina Valverde Sanchís i Diana 
Mercedes Gil Gimenez, alumnes 
del Col·legi Mare de Déu de l’As-
sumpció  i de l’IES La Pineda, són 
les dues estudiants badalonines 
escollides per a rebre les Beques 
del Fons Amadeu Matosas Solà 
– Teresa Marinel·lo Casanellas 
2016-2020. Ser residents a Bada-
lona, tenir un bon currículum aca-
dèmic i necessitats econòmiques 
per a pagar-se els estudis són les 
condicions necessàries per a po-
der gaudir d’aquestes beques. 
Aquesta iniciativa sorgeix gràcies 

al llegat dels badalonins Amadeu 
Matosas Solà i Teresa Marinel·lo 
Casanellas, que van voler consti-
tuir, després de la seva mort, un 
fons específic per a crear beques 
per a estudis universitaris en les 
especialitats de física, química, 
matemàtiques i biologia per a 
joves residents a Badalona, amb 
pocs recursos i bones qualifica-
cions acadèmiques. Les dues be-
neficiàries de la beca, dotada amb 
9.000 euros en total, cursaran el 
grau universitari de Química el 
proper any.

Roca i Pi entrega 
beques per als estudis 
de dues badalonines

Foto d’arxiu



entitats entitats20 21Toni Santiago - redaccio@diaridebadalona.com Toni Santiago - redaccio@diaridebadalona.com

Els dos barris van oferir diverses activitats per gaudir de l’estiu al carrer El barri de Lloreda també convoca als veïns a la plaça de la Segona República

El passat cap de setmana els 
barris del Progrés i de la Mora 
van estar de festa major amb 
un ampli ventall d’activitats, es-
pecialment celebrats al passeig 
Marítim. Entre els quals la terce-
ra edició de la festa de l’aigua, la 
volada d’estels, els inflables per 
la mainada, el sopar popular amb 
centenars de veïns i les exhibi-
cions de diferents estils de ball. 
Entre les novetats d’enguany, que 
l’Associació de Veïns del Front 
Marítim ha volgut innovar, des-
tacar les diverses parades arte-
sanes del mercat mariner que es 
van instal·lar des del divendres 
fins al diumenge, el correfoc i 
l’espectacle pirotècnic a càrrec 
dels Bufons del Foc.
 
Montigalà-Batllòria
D’altra banda, més de 350 per-
sones van iniciar un any més 

La plaça d’Artigues, situada entre 
els carrers de Mariscal Cabanes i 
de Xile, acollirà des d’aquest dis-
sabte 23 de juliol, fins dilluns, dia 
25, les festes del barri d’Artigues 
que tornen de la mà de l’associa-
ció de veïns després de vuit anys, 
concretament des del 2008.
Una exhibició de boxa, a càrrec 
del club Boxa Sant Adrià, serà 
l’encarregada d’obrir el programa 
de festes el dissabte a les 12:30 
hores. De cara a les 18.30h, 
s’oferirà un espectacle infantil 
amb ‘Los Pipos’ amb una de-
gustació de gelats gratuïts per a 
tota la mainada. Ja a la nit, a les 
22.45h, serà el torn del pregó de 
festes, a càrrec de Ramón Mateu, 
que donarà pas a la discoteca 
mòbil amb Festival Sound i a la 
degustació del famós Cocktail 
d’Artigues.
La festa de l’escuma des de la 

El Front Marítim i Montigalà-Batllòria 
celebren les seves festes amb èxit

Artigues recupera les seves festes 
després de vuit anys

les festes del barri de Monti-
galà-Batllòria amb el tradicional 
sopar de germanor del dissabte, 
15 de juliol, a la pista polies-
portiva del carrer de la Ciència, 

pista de bàsquet de la plaça Ni-
caragua, a les 12.30h, obrirà la 
jornada del diumenge dia 24, 

que va estar amenitzat amb les 
actuacions de l’escola de ball de 
l’associació de veïns del barri, el 
‘coro rociero’ de l’entitat anda-
lusa Flamenco Vivo i la cantant 

que finalitzarà amb l’exhibició 
de zumba a la plaça del Gas a les 
19h, a càrrec de Kina Festa.

Fotos: Toni Aguilar

Fotos: Toni Aguilar

Isabel de Mérida.
Diumenge, durant tot el dia, es 
van organitzar diverses activitats 
adreçades per a tot el públic, 
com així la sardinada, la festa 
de l’escuma de colors, els pa-

Per concloure la festa major d’Ar-
tigues, l’associació retrà home-
natge als socis de la tercera edat 

llassos amb el Circ de Colors i 
la cantada d’havaneres del grup 
Montjuïc amb rom cremat, que 
centenars de veïns no es van vo-
ler perdre per gaudir d’una gran 
jornada d’estiu.

amb un berenar, el dilluns dia 25 
a les 18h des de la seva seu.
 
Lloreda 
D’altra banda, una de les enti-
tats més antigues de la ciutat, 
l’Associació de Veïns de Lloreda 
té enllestida la seva festa major, 
que s’iniciarà aquest divendres, 
22 de juliol a les 19.30h, amb la 
tercera edició del correbars amb 
la percussió del Clan Suricato, 
que tindrà sortida des de la plaça 
de la Segona República. Dissab-
te, dia 23, serà el torn de la festa 
de l’escuma, a les 12.30h, al pati 
de l’antiga escola de Lloreda; 
i al vespre, a partir de les 20h, 
s’iniciaran les exhibicions de ball 
amb la col·laboració de l’escola 
de dansa Multiestil i Complex. La 
discoteca mòbil ‘Obi-One’ posarà 
el punt final a les festes de Llore-
da fins a les dues de la matinada.

Més fotografies
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Una Badalona a ple rendiment, també a l’agost
Marxem de vacances. Toca descansar, com moltes 
persones a Badalona, algunes per sort i altres per 
desgràcia, ja estan fent o estaran fent-ho aviat. A 
excepció dels dies de la Festa Major d’agost, els 
propers 13, 14 i 15, la ciutat s’apaga les properes 
setmanes, fins que la voràgine de la tornada del se-
tembre torni a omplir carrers i voreres. La quasi in-
activitat dels dies que ens seguiran planteja, un estiu 
més, el debat al que hem volgut posar un granet de 
sorra amb el reportatge d’aquesta setmana. És Bada-
lona una ciutat turística?

D’uns anys ençà, hem vist com algunes platges de 
la ciutat guanyen en diversificació de visitants. Ja no 

només vénen a gaudir del litoral badaloní els veïns de les 
ciutats properes de la comarca o de l’àrea metropolitana, 
també els turistes que s’allotgen a la nostra localitat o a 
Barcelona. Un impuls molt tímid, però, a quilòmetres de 
distància del que Badalona podria donar.

Hem vist algunes iniciatives turístiques que s’han deixat 
perdre o que continuen sense gaire projecció més enllà 
d’un anunci inicial i que, com a mínim a simple vista, no 
tenen una repercussió o un efecte gaire notable en el nos-
tre teixit local. Literalment a 10 minuts en metro o tren, 
les milions de persones que visiten Barcelona disposen 
d’una platja de moltíssima qualitat, d’un paisatge des-
massificat excel·lent i d’una oferta gastronòmica variada i 

EDITORIAL

potent, sense comptar amb el Museu o la Serralada de 
Marina, entre molts altres elements.

No pretenem insinuar que la platja del Coco s’hagi de 
convertir en la Barceloneta, ni molt menys. Diu l’alcal-
dessa Dolors Sabater que Badalona té ara l’avantatge de 
poder marcar el camí que seguirà en el terreny turístic 
per evitar que el model es desbordi, com ha passat a 
Barcelona. Intentem trobar l’equilibri i preservem la pau 
de la que podem gaudir a Badalona, però no obviem 
que aquesta ciutat té un gran potencial que, per uns o 
altres motius, sembla no acabar d’explotar. Seguirem 
intentant-ho. Mentrestant, aprofitarem per gaudir d’un 
estiu més de tranquil·litat. Bones vacances!

“I el vent bufa del Riu Besòs”

La policia amable, és possible?

Arribo a la platja d’en Pont d’en Botifa-
rreta, planto la tovallola, trec la crema de 
sol i directament miro l’aigua per veure el 
seu estat. Cada dia quan baixo a la platja 
faig el mateix ritual i tinc l’esperança que 
trobaré una aigua transparent com si es-

El viratge polític a la direcció de la Guàrdia 
Urbana està implicant, necessàriament, 
un viratge profund en el model organit-
zatiu. Era una de les mesures que s’havia 
d’impulsar el primer any de mandat, però 
el govern municipal ho deixarà, almenys, 

tigués a Menorca. Aquest estiu, però, els 
badalonins estem de sort. La majoria de 
dies l’aigua del mar presenta un bon estat, 
sobretot als matins. Cap a les 12h, gaire-
bé amb una puntualitat britànica, apareix 
una mena d’espuma, que no sabria com 
descriure,i fa embrutar la transparència 
de l’aigua. A la platja de Casagemes hi ha 
usuaris assidus, d’aquells que gairebé et 
saludes o tornes la mirada amb un bon 
dia!. El dia que arribo a la platja i observo 
sòlids flotants escolto una i altra vegada la 
mateixa frase; “Avui l’aigua fot fàstic, com 
passa cada vegada que el vent ve del Riu 

per a aquest segon any. La burocràcia ad-
ministrativa és més forta que les ganes i 
la il·lusió pel canvi, i cada passa que es 
fa costa més del que auguraven els pro-
grames electorals. Ara per ara, la policia 
badalonina ha canviat des del punt de vista 
dels discursos. Si abans es passava el dia 
‘limpiando’ la ciutat de malfactors, ara vol 
tenir un tarannà més amable. En aquest 
línia, des del punt de vista operatiu s’ha 
passat de tenir una unitat especial d’anti-
disturbis a plantejar un model amb més 
presència d’agents de barri que, a més 
de policies, siguin un referent comunitari 

Besòs”. I efectivament, quan això passa 
apareixen tot tipus de residus surant a l’ai-
gua, residus que no cal enumerar perquè 
tots ja coneixeu a la perfecció. Els pesca-
dors badalonins ja fa anys que ho diuen, la 
depuradora del Besòs deixa anar tota mena 
de merda. I alguns polítics, i mai millor 
dit, miren per una altra banda i culpen a la 
costa del Maresme. Pescadors i banyistes, 
i algun polític, saben que la depuradora 
del Besòs no acaba de funcionar tal i com 
hauria i deixa anar tota mena de “merda” 
a les nostres platges. Tot i les reunions, 
comissions, promeses, titulars i un munt 

de l’Ajuntament al territori. I si el govern 
anterior va voler posar una comissaria fí-
sica a Sant Roc per demostrar musculatura 
en una de les zones calentes de la ciutat, 
ara l’alcaldessa ha anunciat que en pres-
cindirà perquè no compleix els objectius: 
no es disminueixen els incidents i, més 
que musculatura, el poc desplegaments 
d’agents a la zona fa la policia especial-
ment vulnerable. Però, és realment possi-
ble implantar un model amable o és només 
un altre bon titular? Com es gestiona 
l’amabilitat, el diàleg i la gentilesa davant 
possibles disturbis? Albiol no va tenir el 

de paraules el problema segueix igual. 
La platja de Badalona s’embruta massa 
vegades i entre totes les administracions 
haurien de trobar una solució definitiva als 
sòlids flotants. Aquesta setmana, l’Ajunta-
ment de Badalona ha començat una cam-
panya pionera, i molt encertada, perquè no 
llencem tovalloletes humides al vàter. Una 
bona campanya per evitar trobar-nos part 
d’aquestes tovalloletes a la platja. Mentre 
no arriba una solució definitiva aquesta 
campanya pot ser un bon inici. De mo-
ment, provarem sort que no bufi el vent del 
Riu Besòs per trobar-nos una platja neta! 

seu Can Vies, i de moment Sabater no ha 
tingut el seu Banc Expropiat, però l’exem-
ple serveix per explicar que quan van mal 
dades potser la contundència és l’única 
solució, governi qui governi. De moment, 
en una cosa sí que s’ha notat un canvi que, 
potser, explica en què consisteix aquesta 
amabilitat: la discreció amb què s’ha ges-
tionat el conflicte entre famílies gitanes del 
barri de Sant Roc i l’inexistent ús partidista 
que se n’ha fet. Si l’amabilitat de la nova 
policia és en realitat l’amabilitat de la polí-
tica de comunicació a l’hora de no fer es-
pectacle de segons què, benvinguda sigui.

La clau de la confiança per a la seva llar

Des de sempre al seu costat,  
gestionant i administrant finques

Escolteu... 
Finques Badalona 
ens desit ja unes 

BONES 
VACANCES!!!

Sobretot... 
tingueu cura de que 
la porta del vestíbul i 
el garatge quedin ben 
tancades. A l’estiu, 

cal evitar els 
robatoris!!

Estigueu atents!!! 
A tot s els edificis 

que hem estat construït s 
durant l’any 1.971, 
ens toca passar 

la I.T.E.!!!

Menys mal que 
nosaltres sí tenim 

President i Administrador... 
i sense necessitat de 
tantes eleccions!!!

Finques Badalona 
estarà tancat del 8 al 21 

d’agost. Però han enviat un 
llistat d’industrials als 
Presidents per si hi ha 

una urgència!!

Del 22/07 al 28/07/2016Núm. 537

Carles Carvajal
Periodista del Tot Badalona

Jordi Pujolar
Periodista de l’ACN
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El caràcter renova: Albert Ventura 
es vincula amb la Penya fins al 2018

Abalde viatja 
a Màlaga per 
reforçar la 
selecció 
absoluta

El nou tècnic del Divina Seguros, manté un dels símbols del planter

Ventura és el jugador de la plantilla 
amb més antiguitat / ACB Photo

El caràcter verd-i-negre continuarà fent aixecar 
de la cadira als seguidors del Palau Olímpic. 
Albert Ventura, un dels símbols del planter de 
la Penya al llarg dels darrers anys, ha arribat a 
un acord de renovació amb el club per conti-
nuar defensant la samarreta del Divina Segu-
ros Joventut. El jugador badaloní va ser inclòs 
dins del dret de tempteig per part de l’entitat 
i, després de no rebre cap oferta qualificada 
a la Lliga Endesa, ha pogut negociar la seva 
renovació amb la Penya. Ventura signa un nou 
contracte per dos cursos i es converteix en el 
jugador de la plantilla verd-i-negra actual que 
més temporades consecutives ha jugat al club 
(l’any vinent serà la cinquena seguida). La con-
tinuïtat d’Albert Ventura dibuixa un escenari de 
molta afluència d’exteriors en la rotació del 
Divina Seguros Joventut. És evident que en un 
sol equip no hi ha espai per Vidal, Abalde, els 
fitxatges que arribin, Nogués, Ventura i Agustí 
Sans. El jove balear va signar el 2014 fins a la 
2016-2017 i el curs vinent la seva fitxa ascen-
dirà fins a un valor propi de primer equip. José 
Nogués té més números per formar part de la 

primera plantilla de la Penya l’any vinent i, per 
tant, tot indica que caldrà buscar una sortida o 
una cessió a Sans. Si Abalde marxa, s’obriria 
un hortizó totalment diferent.

Drame i Mallet no continuaran al club
Abans de començar a concretar fitxatges, el 
Divina Seguros Joventut ha obert un període 
de reformulació de l’equip que va acabar la 
temporada 2015-2016. Després que Llovet 

decidís marxar a l’Obradoiro i abans de reno-
var Ventura, la Penya negociaria la desvincu-
lació de dos jugadors. Ousmane Drame, pivot 
rookie que el curs passat va acreditar una mit-
jana de 6.9 punts, 4.1 rebots i 6.7 de valoració 
en 17 minuts per partit no continuarà a Bada-
lona. Drame va signar un 1+1 quan va arribar 
al club i el Joventut ha decidit executar la clàu-
sula que tenia per tallar-lo. Demond Mallet, 
per la seva part, tampoc seguirà. El base de 
38 anys (,5 punts, 1,5 assistències i 6,5 de va-
loració en 21 minuts) va acabar la temporada 
a un bon nivell i vol continuar jugant. Amb el 
Divina Seguros tenia signat un any de tècnic, 
però no compta amb la titulació. El doble zero 
s’acomiada després de quatre c ursos a Bada-
lona, lloc on ha deixat empremta. 

Diego Ocampo prepara l’europeu U18
El tècnic que ocuparà la banqueta de la Penya 
el pròxim any, Diego Ocampo, està concentrat 
amb la U18 per preparar l’europeu de Samsun. 
Amb ell hi ha el verd-i-negre Quim Salvans i el 
badaloní Salva Camps.

Les lesions sofertes per diferents juga-
dors i els viatges cap als Estats Units que 
alguns integrants de la selecció estan rea-
litzant per signar els seus nous contractes 
amb franquícies de la NBA han provocat la 
tornada d’Alberto Abalde a la concentració 
d’Espanya. Des del passat dimarts, l’aler del 
Divina Seguros Joventut es troba a Màlaga 
per reforçar les sessions d’entrenament de 
l’absoluta, funció que ja desenvoluparia al 
llarg dels primers dies de concentració rea-
litzats a Madrid. Abalde seria descartat pel 
seleccionador nacional, però els problemes 
físics soferts per Pau Ribas i Ricky Rubio 
i la gestió dels minuts de Rudy Fernández 
l’han unit de nou amb la ÑBA per preparar 
els Jocs Olímpics. “Quan vas a una concen-
tració sempre cal estar preparat per si hi ha 
dificultats”, destacava l’exterior verd-i-ne-
gre. “El grup humà és excel·lent. Ja em veig 
molt integrat i còmode amb tothom”, afegia 
l’aler. Abalde continuarà agafant rodatge.

Amo celebra el seu aniversari 
accedint als quarts de final de l’europeu
La selecció espanyola U20 derrota Hongria amb 6 punts i 2 rebots del pivot de la Penya

Óscar Amo guanya protagonisme / FIBA

Óscar Amo està gaudint d’una bona ex-
periència a l’Eurobasket U20 que aquests 
dies se celebra a la localitat d’Hèlsinki 
(Finlàndia). Coincidint amb el seu dinovè 
aniversari, el pivot format al Divina Segu-
ros Joventut podria accedir amb Espanya 
als vuitens de final de l’europeu com a pri-
mer de grup gràcies al triomf sumat davant 
Israel (90-71). La celebració viscuda per 

Amo tindria continuïtat, ja que només un 
dia després el combinat dirigit per Juanan 
Orenga certificaria la seva classificació per 
l’eliminatòria de quarts. La selecció espan-
yola doblegaria Hongria per la via ràpida, 
deixant l’encontre mig sentenciat en només 
un quart (30-10). Durant el primer període, 
Espanya anotaria tots els seus tirs de dos 
punts (10/10), mostrant un nivell d’encert 

que es mantindria alt al llarg dels 40 minuts 
(87-66). La U20 capturaria 15 rebots més 
que Hongria (25) i comptaria amb l’apor-
tació de molts jugadors (tots anotarien al-

menys una cistella). El verd-i-negre Óscar 
Amo veuria ampliada la seva presència a 
pista fins als 10 minuts, sumant 6 punts 
(2/4 en tirs), 2 rebots i un 8 de valoració. 

Fa dues temporades el Joventut va reno-
var a Guillem Vives per quatre tempora-
des. Estava cridat a ser el base del present 
i futur immediat del club verd-i-negre. 
Però va arribar el València i amb una sola 
trucada en va tenir prou per emportar-se’l. 
La trucada va ser senzilla: -quan val la 
clàusula de rescissió de Vives? Resposta: 
-300 mil euros. I el València va dir: “Aquí 
els tens”. El jove del planter verd-i-negre 
marxava a València a disputar competició 
europea i a lluitar pels títols. Però dos 
anys després, només dos després, el fitxa 

Vives: Negoci de la Penya? Negoci del València
el Barça. Saps quan ha pagat el club blaugra-
na per endur-se’l? 1 milió i mig d’euros. Qui 
ha fet negoci: la Penya o el València? Evi-
dentment tots dos però el problema és que 
el Joventut no tingui la capacitat per poder 
aguantar els seus joves un any més perquè 
tal i com va la marxa de joves a l’NBA d’un 
any a un altre un jugador passa de valdre 
300 mil a 1 milió i mig. Per cert, un detallet. 
A l’últim any Vives cobrava a la Penya 45 
mil euros. Ara al Barça cobrarà més de mig 
milió. Chapeau Guillem, molt content per tu. 
T’ho mereixes.

Xavi Ballesteros Periodista especialitzat en bàsquet
BADALONA ÉS BÀSQUET
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La temporada de l’estadi començarà 
a la Travessera de Montigalà

Els set nous fitxatges, segons Manolo González

Foto: Eloy Molina.

Des de dilluns passat el Badalo-
na 2016/17 s’entrena al camp de 
la Travessera de Montigalà, on, 
definitivament, haurà de jugar els 
primers partits com a local de la 
temporada. El Municipal de Can 
Peixauet, a Santa Coloma, va 
quedar descartat per la impos-
sibilitat d’entrenar regularment 
durant la setmana. El cas és que 
Manolo González treballa amb 
els sis jugadors que continuen 
del curs passat -José Miguel 
Morales, Fran Grima, Rubén Ca-
nelada, Enric Pi, Toni Lao i Sergi 
Maestre-, els set que, de moment, 
han fitxat aquest estiu - Iván Guz-
mán, Aleix Coch, Nils Puchades, 
Marcel Serramitja, Moussa, Iván 
Agudo i Víctor García- i els dos 
procedents del juvenil -Sergio 
Bermúdez i Éric Latorre-. A més, 
participen dels entrenaments tres 
futbolistes a prova: Mohamed Ez-
zarfani, Hamzi Bouyade i Germán 
Collado. El primer és un davanter 
que ve del juvenil A de la Damm 
i que està a punt de signar per 
dues temporades, Hamza és tam-
bé davanter i ha jugat al Tarazona, 

mentre que Germán és un lateral 
que ha jugat a l’Albacete B. Final-
ment, doncs, gairebé una vintena 
de futbolistes forma el grup que ha 
iniciat la pretemporada escapula-
da. Queden encara, com a mínim, 
cinc noves incorporacions: un 
porter, dos defenses centrals, un 
mig centre i un davanter de garan-
ties. “Haurem d’esperar una mica. 
Volem portar bons jugadors i no 
és fàcil”, respon Manolo González 
quan se li pregunta per si, igual 
que la setmana passada, cal es-
perar l’anunci d’un grapat fitxatges 
seguits durant els pròxims dies. 
“Els fitxatges que queden són 

molt importants, haurem de filar 
molt prim. Ara mateix l’equip dóna 
solucions, però si encertem en els 
que han de venir aconseguirem 
un plus”, adverteix el gallec. I la 
porteria? Com serà el porter que 
arribarà en el lloc de Marc Vito? 
“Volem incorporar un porter de 
nivell, el fitxarem perquè jugui”, 
assegura. “Estem fitxant futbolis-
tes que abans no volien venir i que 
ara sí que volen. Estar al dia en 
els pagaments i l’estrena del nou 
estadi han ajudat molt en aquest 
sentit”, revela Manolo González. 
El Badalona haurà de competir 
amb grans equips la temporada 

que ve. “Potser no serem els mi-
llors de la categoria, però sí que 
tindrem més polivalència i les 
posicions més ben cobertes que 
abans. Al davant, per exemple, ara 
tindrem més vida. El curs passat 
no teníem alternatives”, explica 
també el tècnic. Serà el tercer any 
de González a la banqueta escapu-
lada i, segurament, disposarà del 
millor grup de jugadors que ha 
tingut fins ara. Ell, però, s’estima 
més esperar esdeveniments: “La 
idea és poder estar a dalt. Com-
provarem si és possible al final 
de la primera volta, més o menys 
quan estrenem l’estadi”. 

El diumenge 21 d’agost arrencarà 
la lliga 2016/17 a la Travessera de 
Montigalà amb un Badalona-Llei-
da. El calendari del grup tercer de 
segona B, que es va sortejar dime-
cres, va determinar que, després de 
tres temporades començant amb un 
desplaçament, l’equip escapulat de-
buti a casa. L’última jornada, en can-
vi, serà, com en els últims tres anys, 
lluny de Badalona. Concretament al 
camp de l’Atlètic Llevant, el cap de 
setmana del 13 i 14 de maig. Per al-
tra banda, si es compleix el pronòs-
tic que va manifestar l’arquitecte 
de l’estadi, Joan Carles Navarro, a 
aquest diari la setmana passada, el 
Badalona jugaria per primera vega-
da a la seva nova casa en la jornada 
17. “L’estadi hauria d’estar acabat a 
final de novembre”, va dir Navarro. 
Tenint en compte aquestes paraules, 

Lleida, Prat, Ebro, Hércules, Alcoià, 
Mallorca B, Gavà i Sabadell serien 
els rivals contra els quals l’equip de 
Manolo González s’enfrontarà en-
cara a la Travessera de Montigalà, 
mentre que el primer partit al nou 
estadi es disputaria, el 4 de des-
embre, davant del filial del Valèn-
cia, on jugarà Eugeni Valderrama. 
Altres dates assenyalades són el 2 
de novembre, quan es jugarà l’única 
jornada intersetmanal i el Badalona 
jugarà a Cornellà, i el 29 de gener 
i el 9 d’abril, quan l’Espanyol B i el 
Barça B visitaran l’estadi. Respecte 
de la temporada passada, els equips 
que són novetat en el grup tercer de 
la divisió de bronze són el Llagos-
tera, descendit de segona, i el Prat, 
el Gavà, l’Atlético Saguntino, l’Ebro i 
el Mallorca B, que pugen de tercera 
divisió.

Iván Agudo: “Mitja-
punta amb talent i gol. 
Veu el futbol molt bé 
i tècnicament és ex-
cel·lent”  

Nils Puchades: “Té molt bon un 
contra un, és golejador i la seva 
cama esquerra és molt bona. Ha 
vingut en el millor moment de la 
seva carrera” 

Iván Guzmán: “Molt treballador, 
amb arribada a porta, golejador i, 
sobretot, polivalent. Habitualment 
juga d’extrem dret, però també 
ho ha fet de lateral durant molt de 
temps” 

Víctor García: “És un extrem amb 
un molt bon un contra un, ràpid i 
amb una cama esquerra sensacio-
nal. Té molt bon nivell, va debutar 
a segona amb el Tenerife quan tenia 
20 anys. Esperem molt d’ell” 

Aleix Coch: “Un central amb 
bona sortida de pilota i molt 
bo en el joc aeri. Defensiva-
ment és molt correcte, sense 
necessitat de ser agressiu. Fa 
poques faltes, no li cal” 

Marcel Serramitja: 
“Un nano amb gol. Rendi-
bilitza molt els minuts que 
juga, aprofita les oportuni-
tats que té i els seus recur-
sos. Jugarà en punta” 

Moussa: “Un canó. Pot 
jugar de lateral i d’extrem, 
jo l’utilitzaré a dalt. Té una 
cama esquerra molt potent, 
és fort i ens ajudarà en el 
joc aeri per la seva alçada” 

Debut contra el 
Lleida a casa
El Mestalla d’Eugeni podria ser el 
primer rival en el nou estadi 

Del 22/07 al 28/07/2016

Els sis jugadors 
que continuen, els 
set fitxatges i tres 
jugadors a prova, 
treballen a les 
ordres de Manolo 
González

El tècnic 
subratlla que “les 
incorporacions 
que queden són 
molt importants, 
haurem de 
filar prim i, 
si encertem, 
aconseguirem 
un plus”
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Tot va començar l’any 1972, quan 
les lleis obligaven als parcelistes 
a construir unes instal·lacions 
esportives. En aquell temps, els 
veïns de la urbanització Mas Ram 
feien servir les pistes i les dutxes, 
però no hi havia ningú que s’en-
carregués del seu manteniment. 
Fins que després de quatre anys, 
el 1976, es va fundar el Club Es-
portiu Mas Ram amb unes quotes 
de socis amb el qual ja es podia 
iniciar els treballs de millora i, 
a la vegada, fer créixer el club. 
Enguany celebra 40 anys i per 
aquest motiu, el passat dissabte, 
centenars de persones van ce-
lebrar un sopar d’aniversari. En 
aquells anys, el club només dis-
posava de dues pistes de tennis i 
de vestidors; avui en dia ja comp-
ta amb sis pistes de tennis, cinc 
pistes de pàdel, dues piscines, un 

El Club Esportiu Mas Ram 
celebra els 40 anys

gimnàs, una sala polivalent, una 
zona poliesportiva i un restaurant, 
entre altres. A més a més, el Club 
Mas Ram  participa en campio-
nats federats i d’altres clubs, com 
així també els torneigs de tennis 

i pàdel de Badalona. En relació 
als socis, actualment compta amb 
uns 400, una xifra que per primera 
vegada començar a remuntar des-
prés de la crisi econòmica que han 
patit tots els clubs d’aquest estil.

Mireia Belmonte va tancar el passat 
cap de setmana el campionat d’Es-
panya d’estiu guanyant totes les 
seves proves individuals, a dues 
setmanes prèvies dels Jocs Olím-
pics de Rio de Janiero. La badalo-
nina va debutar a la piscina del CN 
Metropole, a las Palmas de Gran 
Canaria, assolint dos ors i dos rè-
cords nacionals en els 800 metres 
lliures (8:24.77) i  els 200 papallona 

(2:07.27), en papallona (2:07.27), 
en el primer dia de competicions. 
Les seves exhibicions van continuar 
amb les medalles d’ors guanyades 
en les proves de 1.500 i 400 estils. 
Ja en la darrera jornada, Belmonte 
va completar el seu particular repò-
quer d’ors,  imposant-se a Melani 
Costa en la final dels 400 lliure i 
aconseguint la seva millor marca 
personal de l’any: 4:05.77.

Bany d’or previ als 
Jocs Olímpics

Foto: RFEN

Foto: Mas Ram
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¡Financiación a 24 meses 
sin intereses!

Passatge d’Olot, nau C
08303 MATARÓ (Barcelona)
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La Minguella renova la meitat de l’equip per 
afrontar la nova temporada a Primera Femenina
El Natzaret tindrà fins 9 cares noves i només dues jugadores segueixen de l’any passat 

La Minguella es reforça després de l’ascens a Primera / Foto: AEM  

El sènior femení de la Minguella 
ja treballa en la nova temporada a 
Primera Catalana. Amb l’objectiu 
d’adaptar-se a la nova categoria 
i aconseguir la permanència, la 
meitat de l’equip ha canviat per 
fer front a les exigències del nou 
repte. A la posició de base s’in-
corpora Laia Martin del Malgrat 
de Mar, que aportarà organització, 
ordre defensiu i anotació. Del ma-
teix equip és l’aler Thais Morales, 
que destaca per la seva intensitat 
defensiva i rapidesa. D’El Masnou 
arriben Alba Segura, amb tir exte-
rior, bona passada interior i po-
livalència i Laia Català, que serà 
una peça important en la anotació 
i al contraatac. Sara Cabrera com-
pleta el conjunt d’alers, amb expe-
riència a la categoria al Natzaret, 
amb tir exterior i bona passadora. 
La pivot Laia Esteve, aportarà ex-

periència, intensitat defensiva i re-
bot. A més de les sis cares noves 
segueixen a l’equip la capitana, 
Maria Bonjorn per seguir aportant 
experiència i tir exterior a la nova 
categoria, Adriana Miguel i el seu 

caràcter guanyador, la velocitat i 
la intensitat d’Eulàlia Valls, la inti-
midació d’Anna Pons sota cistella 
i la intensitat defensiva de Marta 
Reverter. 
Carlos Esteve segueix dirigint 

l’equip i creu que amb les in-
corporacions “l’equip millora en 
el joc col.lectiu, no dependrem 
tant d’una jugadora i podrem có-
rrer més”. A l’expectativa del que 
es trobaran a la nova categoria, 
l’equip afronta el repte amb la 
màxima il.lusió. 

Projecte nou al Natzaret
Només dues jugadores segueixen 
respecte l’equip de l’any passat, 
Nerea Gonyalons i Marta Vicens. 
La resta de l’equip, inclòs el tèc-
nic, són novetat en el nou projecte 
del Sant Andreu. Ricky Gómez 
deixa el sènior b a Segona i debuta  
a Primera. “Per mi és una aventura 
nova a la qual tinc respecte, però 
l’agafo amb molta il·lusió. Crec 
que podem fer coses molt xules 
aquesta temporada però per això 
cal treballar de valent”. Gio serà 

una de les bases del nou Natzaret, 
ve del Lima Horta i ha compaginat 
tota la temporada a Segona amb la 
Lliga Femenina 2. La també bada-
lonina Marta Zori serà l’altre base 
de l’equip. 3 alers aportaran els 
punts, Marta Pueo i Ari Balart amb 
experiència a Copa i Ainoa Cuesta  
procedent del BBC Joventut. Les 
novetats en el joc interior són les 
badalonines Erika, també del Jo-
ventut i Pat Dueñas, que ha jugat 
les últimes temporades a Primera 
amb el Vilassar. Laura Vicens serà 
l’altre pivot de l’equip. 
El tècnic assegura que  “són tot ju-
gadores molt competitives i molt 
bones però encara ens hem de 
formar com a equip. Aquest  serà 
l’objectiu de la pretemporada sen-
se deixar de competir per la Copa 
Badalona. No serà feina fàcil però 
segur que ho aconseguirem”.

Llefià, Lloreda i Pere Gol 
continuen construint les plantilles
Els tres equips badalonins debutaran a la lliga el cap de setmana del 3 i 4 de setembre

El Pere Gol estrena categoria / Pere Gol

Cada cop resten menys dies perquè 
la pretemporada 2016-2017 comen-
ci a rodar. El primer cap de setmana 
de setembre, els clubs badalonins 
de la Segona i la Tercera Catalana 
arrencaran un nou curs esportiu, 
fet que els obliga a deixar la feina 
gairebé feta abans de l’arribada de 
l’agost. Al grup II de la Segona Ca-
talana, el 4 de setembre es viurà un 
apassionant Llefià-Lloreda (12h), 
derbi que donarà el tret de sortida a 
una nova temporada. Els dos con-
junts ja tenen molt enllestides les 
seves plantilles, després d’un curs 
en el qual han lluitat per objectius 
diferents. Amb Jordi Souto renovat, 
ja vam informar que la Unificació 
continuarà gaudint dels serveis de 
David Gascón (17 dianes), Héctor 
Sequera (6) i Toni Casulleras (6). 

Álex, Monty, Dani Zaragoza, Lluís 
López, Fede Rodríguez, Isaco i Jo-
hny també continuen, mentre que 
Vela i el porter Uri Llaveria (CF Ri-
pollet) causen baixa. Jairo (porter), 
Rojas i Marcelo fan el salt del juvenil 
i Yassir, Francis (Fundació Hermes) 

i Rubi (CF Ripollet) completen el ca-
pítol d’incorporacions. 

Línia continuista al Lloreda
L’altre club badaloní inscrit dins de 
la Segona Catalana, el CF Lloreda, 
mantindrà a bona part del bloc de 

jugadors de la temporada 2015-
2016. Els tècnics, José Manuel 
Muñoz ‘Málaga’ i Enric Olaria, se-
guiran disposant de la base que va 
aconseguir salvar la categoria l’any 
anterior. El porter Sergio García i els 
defenses Jordi Rojas, Franc Martí-
nez, Canario, Dani Jurado, Adrián 
López i Pope han renovat, igual que 
els migcampistes Kevin Román, 
Juanito, Pibe i Zeus. Pel que fa a la 
línia ofensiva, els davanters Carlitos, 
Alberto López, Loren, Campoy i Al-
bertito també continuaran defensant 
la samarreta vermella del Lloreda. A 
totes aquestes renovacions cal afe-
gir-hi les arribades del porter Álex 
Belsuance, jugador amb experiència 
en clubs de prestigi com el Gavà i 
l’Europa, i del migcampista Álex 
Campaña (UD Mataronesa). Els ju-

venils Alberto Capilla i Yeste fan el 
salt al primer equip. Per últim, l’ac-
tualitat del CF Lloreda es completa 
amb les baixes de Víctor Vázquez, 
Sergi Martínez, David Teruel, Dani 
Conesa, Israel García i Ivan de la Fe.
 
Primeres novetats al Pere Gol
Baixant fins al grup IV de la Tercera 
Catalana, l’AE La Salut Pere Gol tam-
bé ha començat a cosir la plantilla 
del pròxim curs. De moment, el club 
verd ha segellat la continuïtat de Dani 
Altimira, Ivan García, Víctor Cruz, 
David Ruiz, Dani Velasco, Roger 
Cascales, Dani Fuentes i Alejandro 
Puig. A més, el bloc de Sergio Noya 
‘Pumuki’ ha pogut lligar l’arribada 
del porter Robert Palacios (juvenil 
del CF Badalona), Sala (F.Grama) i 
Sergi Martínez (CF Lloreda). 

Brenda Pérez 
es torna a il·lusionar

La futbolista badalonina deixa enrere una greu 
lesió de genoll i recupera el somriure

Brenda Pérez ha tornat a 
l’Espanyol / B.López.

“Treballa intensament en silen-
ci. Que l’èxit sigui el teu soro-
ll”. Aquesta frase pronunciada 
pel cantant nord-americà Frank 
Ocean s’ajusta a la perfecció amb 
la llarga ruta d’esforç, paciència 
i fortalesa mental que ha hagut 
de recórrer Brenda Pérez. La 
futbolista de Badalona tornarà a 
jugar aquesta temporada al RCD 
Espanyol, club que la va veure 
debutar a la Superlliga ara fa uns 
anys. L’anunci del seu fitxatge l’ha 
inundat de felicitat i ha servit per 
oblidar el calvari viscut al llarg 
dels darrers mesos. 

Marxar de casa per créixer
Després d’explotar al Sant Gabriel i 
d’un breu pas pel València, Brenda 
faria el salt a un dels grans de la 
Primera Divisió, signant per l’Atlé-
tico de Madrid (2014-2015). Amb 
només 21 anys, a la badalonina li 
arribava l’hora de marxar de casa; 
d’abandonar la seva zona de con-
fort per provar sort a la capital i per 
començar a estudiar Periodisme 
a la universitat. “A nivell personal 
m’ha encantat poder viure tot això. 
M’ha fet créixer molt”, declarava la 
nostra protagonista en la trobada 
concertada amb aquest diari al parc 

Nelson Mandela de Badalona. En 
vida, el líder sud-africà va realitzar 
llargues reflexions sobre la gestió 
de la por i la valentia, sensació i 
actitud que han acompanyat Bren-
da Pérez al llarg dels darrers temps. 
“L’etapa a l’Atlético no va ser com 
jo m’esperava. Malgrat no jugar 
gaire, vaig aprendre moltes coses. 
Sobretot a fer equip des d’una ban-
queta”, relatava la jugadora sorgida 
del Seagull i de l’Espanyol. Brenda 
només va passar un any al Cerro 
de l’Espino i, decidida a no deixar 
Madrid per tal de seguir estudiant, 
va signar amb el Canillas. El passat 

febrer, en un partit jugant davant 
el filial de l’Atlético, la badalonina 
rebria un cop que li ocasionaria 
una greu lesió al genoll. Després 
de passar per diferents metges, el 
diagnòstic arribaria: esquinç de 
tercer grau del lligament lateral 
intern. “És una lesió bastant com-
plicada, perquè aquest lligament 

Entrevista

no s’opera. S’ha de regenerar”, 
advertia Pérez. De sobte, el sofà de 
casa es transformaria en el princi-
pal company de vida de la Brenda, 
ja que durant dos mesos no va 
poder posar el peu a terra. “L’únic 
que feia era anar a rehabilitació i al 
metge. El dolor que sentia fent cada 
exercici era inhumà”, recordava. La 
jugadora blanc-i-blava hauria de 
passar per diferents tractaments 
d’infiltració, fins a topar amb els 
factors de creixement, pas definitiu 
per recuperar-se. “La lesió m’ha 
servit per conèixer millor com sóc. 
No he pensat que hauria de deixar 
de jugar, però sí que he hagut de 
lluitar contra la frustració”, declara-
va. En escassos dies, el RCD Es-
panyol començarà a rodar i Brenda 
Pérez podrà demostrar tot el futbol 
que hi ha dins seu.
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Fa uns dies es va presentar el pro-
jecte del llibre L’Abans Badalona 
1966-1983, una publicació que 
es realitzarà a partir de les foto-
grafies aportades pels ciutadans, i 
en el qual hi col·laboren l’editorial 
Efadós i el Museu de Badalona. El 
Museu ja va participar, els anys 
2005-2006, en l’elaboració del 
llibre de fotografies antigues de 
L’Abans Badalona. Aquell projecte 
d’història gràfica va ser possible 
gràcies a la col·laboració de molts 
badalonins que van permetre co-
piar les seves fotografies. Deu 
anys després, l’editorial i el Mu-

El Museu recull fotos antigues 
de veïns per editar un llibre

seu tornen a col·laborar, aquesta 
vegada per a la creació d’un segon 
volum que recollirà imatges des 

del 1966 al 1983, acompanyades 
dels textos que explicaran com era 
i com es transformava la ciutat.

Les Nits al Port clouen amb una 
gala de dansa de nivell internacional
Fins ara han passat per les festes del port més de 2.500 persones

Gala de dansa del passat any al port / Marina Badalona

Badalona viurà aquest divendres 
la Gala de Dansa, emmarca-
da dins la programació de les 
Nits al Port que se celebra des 
de fa tres setmanes al port de 
Badalona. A partir de les 22h, 
l’esdeveniment comptarà amb 
la participació del Jove Ballet 
de Badalona i de ballarins de 
diferents països que estan fent 
un stage a l’Escola de Dansa 
Marisa Yudes de Badalona. La 
Gala de Dansa sumarà a les ac-
tuacions del Jove Ballet Clàssic 
de Badalona & Friends, actua-
cions d’alguns dels 38 ballarins 
i ballarines de les principals 
escoles internacionals de ballet 
que estan durant aquests dies a 
la ciutat participant en un sta-

ge dirigit per David Makhateli, 
principal de la Royal Ballet. 
Cal sumar, dins de la projec-
ció internacional de la cita, la 
presència de Ludbila Kovale-
na, que amb 72 anys donarà 
tres màster class a l’alumnat 
que realitza l’stage a l’Escola 
de Dansa Marisa Yudes. En els 
darrers quatre anys, aquest curs 
s’havia desenvolupat a Brus-
sel·les. La Gala de Dansa es 
programa habitualment com a 
tancament del festival “Les Nits 
al Port”, que enguany ha cele-
brat la quarta edició. El festival 
clourà el dissabte 23 de juliol, a 
les 22 hores, amb la Nit d’Òpera, 
amb la programació de “Carmen 
Suite”.

La Sala d’exposicions de l’Escola 
del Mar – Centre d’Estudis Ma-
rins de Badalona (Rambla, 37) 
acull des del dimecres 6 de juliol 
i fins al diumenge 31 de juliol 
l’exposició ‘La Mar de Deixalles’. 
L’objectiu de la mostra és ser un 
toc d’atenció per fer veure tothom 
que aconseguir tenir el mar, la 

Una exposició reflecteix els 
residus que arriben a la platja

platja i tot el litoral nets és una 
responsabilitat individual i també 
col·lectiva. “La Mar de Deixalles” 
és una exposició de la Diputació 
de Barcelona que va néixer fa 15 
anys fruit de la col·laboració entre 
diverses institucions relacionades 
amb el mar i el medi ambient, en-
tre elles l’Escola del Mar - Centre 

d’Estudis Marins de Badalona. 
Aquesta mostra consta d’un seguit 
de plafons i d’un audiovisual que 
pretén explicar la necessitat de 
tenir un entorn natural el menys 
contaminat possible i de la res-
ponsabilitat de totes les persones 
com individus i com a societat per 
fer-ho possible.

  + notícies

Cap biblioteca municipal obre 
durant els matins d’estiu 
Cap de les sis biblioteques de 
Badalona restarà oberta durant 
els matins d’estiu. Des d’aquest 
mes de juliol, i fins al setembre, 
els equipaments públics obriran 
durant horari de tarda. Només la Biblioteca de Can Casacuberta res-
tarà oberta els dissabtes de juliol, de 10h a 14, mentre que la resta 
tanquen duran els dissabtes. Al mes d’agost, la única biblioteca que 
restarà oberta serà la de Can Casacueberta, però només en horari de 
tardes i de dilluns a divendres. La resta de cinc biblioteques públi-
ques de Badalona tancaran durant el mes d’agost. Aquesta reducció 
d’horaris ha provocat crítiques a través de les xarxes socials.

Cinema nocturn a la platja de 
Badalona 
Aquest divendres arriba a la 
platja de l’Estació de Badalona 
una nova sessió de cinema a la 
fresca. Recordem que la ciutat 
s’ha adherit aquest estiu a una 
iniciativa que fa les delícies dels 
amants del cinema i de la platja. Es tracta de la iniciativa ‘Cinema 
lliure a la platja’, una mostra gratuïta de cinema independent que, 
fins ara, es feia a la platja de Sant Sebastià de Barcelona i enguany 
s’estén a altres municipis. Aquest divendres, a partir de les 21 
hores, es passarà un curtmetratge triat pel festival Filmets de Ba-
dalona i posteriorment es podrà visionar la pel·lícula ‘Rumba3: De 
ida y vuelta’, sobre els 55 anys de vida professional al món de la 
música dels germans Capdevila i el seu amic José Sardaña, el trio 
que va fer embogir milions de seguidors de la rumba catalana.. El 
darrer dia d’aquesta iniciativa serà el divendres dia 5 d’agost, quan 
es projecterà ‘Barcelona nit d’hivern’.

‘Stage’ internacional
DE BRUSSEL·LES 
A BADALONA 

La celebració de la Gala de 
Dansa coincideix enguany 
amb la inauguració del ‘sta-
ge’ D&D Summer Intensive 
Course, dirigit pel reconegut 
ballarí David Makhateli de la 
Royal Ballet. Es tracta d’un 
curs de dansa que agrupa 
alumnes de les millors es-
coles internacionals, de Kiev, 
París, Madrid, Brussel·les o 
Londres, que els darrers qua-
tre anys tenia lloc a Bèlgica i 
que enguany s’ha traslladat a 
Badalona, a l’Escola Marisa 
Yudes.

Imatge del barri de La Salut / Museu de Badalona



Edita: Enter Gestió Comunicativa, S.L Direcció: Ivan Rodríguez, direccio@gestiocomunicativa.com · Redacció: Javier Torres · Bernat López · Sònia Ribó 
Toni Santiago · Albert Fibla · José Luis Barceló · Fotografia: Charly Mula · Toni Aguilar · Maquetació: Marc Gasau · Publicitat: Eduard Monterde, publicitat@
gestiocomunicativa.com · www.diaridebadalona.com · Redacció: redaccio@diaridebadalona.com 93 250 24 60 · Impressió: ‘Gràficas de prensa diaria 
S.A.’ · Dipòsit legal: B-39.671-2004. La publicació no es fa responsable de les opinions i els articles dels seus col·laboradors.

membre de:


